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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over
Staatsbosbeheer. (Ingezonden
18 december 2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Staatsbosbeheer en haar eigen
pacht»?1

2
Deelt u de mening dat de huizen op
de erfpachtgronden door de
stijgingen van de erfpacht
onverkoopbaar worden? Zo nee,
waarom niet?

3
Deelt u de zorg dat de stijging van de
erfpachtprijzen kan leiden tot
«verkrotting» van de huizen die op
erfpachtgronden van
Staatsbosbeheer staan? Zo nee,
waarom niet?

4
Hoe beoordeelt u de handelswijze
van Staatbosbeheer om langs deze
weg een inkomstenbron te
genereren, en strookt dit met het
beleid dat u voor ogen hebt waarbij
Staatsbosbeheer eigen inkomsten
dient te genereren?

1 De Vliezier, 10 december 2009, 10e jaargang,
nr. 44/366.
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